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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELS

Írásbeli választ i2énvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr .
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Mekkora bevétel származott a honvédelmi célra feleslegessé nyilvánított ingatlano k
értékesítéséből? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A tervezett fejlesztések egyik fontos forrásaként szoktak hivatkozni a honvédségi célr a
feleslegessé nyilvánított ingatlanok értékesítéséből származó bevételre .

Az ingatlanértékesítésekkel összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter
Úrhoz?

• Mekkora bevétele származott a Honvédelmi Minisztériumnak 2011 ., 2012., 2013 .
években és 2014 első félévében ingatlanok értékesítéséből?

• Az egyes években pontosan mely ingatlanokat, és mekkora áron értékesítettek ?
• 2014 második felében mely ingatlanok értékesítését tervezik? Milyen eljárási rend

szerint értékesítik a kijelölt ingatlanokat ?

Budapest, 2014 . július

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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